

FUFINI微水泥案例|广东深圳SCATTERDAY服装店

产品名称	FUFINI微水泥案例 广东深圳SCATTERDAY服装店
公司名称	广东浮斐尼创意科技有限公司
价格	100.00/平方米
规格参数	品牌:FUFINI浮斐尼
公司地址	佛山市顺德区大良街道办事处南江居委会广珠路南一路3号综合楼一楼之十四
联系电话	13322845142

产品详情

来自欧洲的美女设计师，有着独特超前的设计理念，将极简时尚风格融入SCATTERDAY专卖店中。

The beauty stylist that comes from Europe, having unique and advanced design concept, blend minimalist fashion style in SCATTERDAY exclusive store.

墙地一体的微水泥材质，必然是不可或缺的，它营造的专卖品牌独特调性，宁静而低调，却不失质感，很好的衬托出店内服饰的高级感。

The micro cement material integrating the wall and the ground is inevitably indispensable. The unique temperament it creates is quiet and low-key, without losing the texture, which provides a good backdrop to the high-level sense of clothing in the store.

开业即火爆，品质卓越，调性独特的SCATTERDAY吸引了大批追求时尚的都市男女，驻足停留。

The opening is hot, excellent quality, unique tonality of SCATTERDAY attracted a large number of urban men and women in pursuit of fashion, stop to stay.

浅灰色的微水泥易于打理，营业大半年的SCATTERDAY地面历久弥新，据售后电话回访情况反映，业主

对FUFUNI深圳施工服务团队和产品的日常使用表现赞不绝口。

The light gray micro cement is easy to take care of, and the floor of Spatterday, which has been in business for more than half a year, is always fresh. According to the after-sale telephone return visit, the owner is full of praise for the daily use performance of Fufuni's Shenzhen construction service team and products.

浮斐尼是集微水泥研发，生产，销售，施工技术服务一站式解决方案的源头厂家。

微水泥行业标准起草单位，优选全球优质原料，出口级品质，法国A+国际环保认证。

本文章转载至“ FUFINI浮斐尼微水泥 ” 公众号